# L7便携记录仪

使用手册



使用前请仔细阅读此说明书保证产品功能正确使用 并保留手册以后查询

#### 产品介绍



7. 录像/保存键

8、开机/关机键

9、旋转镜头

10、正面背夹

11、USB接口

#### • 功能介绍

- 1. 收音孔
- 2、夜视开/关键
- 3、复孔位 4. TF卡槽
- 5、指示灯
- 6、录音/保存键

### ● 开机/关机

开关按键往上推是"开机"(蓝灯亮),往下 推是"关机"(蓝灯灭)

#### ●录像[影音同步] -VIDEO文件夹

先开机(蓝灯亮),再推录像键至"录像"位 置,蓝灯闪5次并灭掉,开始录像录音!(10分 钟自动保存一段,自动继续录像,也可以随时 把按键推到"保存"位置,暂停录像)

#### ●录音[单独录音] -AUDIO文件夹

先开机(蓝灯亮),再推录音键至"录音"位置。 红灯闪5次并灭掉,开始单独录音!(30分 钟自动保存一段,自动继续录音,也可以随时 把按键推到"保存"位置,暂停录音)

#### • 关机充电

数据线连接机子USB口,另-端连接电源!充 电时(蓝灯长亮,红灯闪烁),充满后(蓝灯 和红灯都长亮),2小时左右即可充满。

#### ● 红外夜视

在光线昏暗的环境录像可以开启红外夜视功 能:将夜视按键推至"开"打开夜视:推至 "关"----关闭夜视!

 $\oplus$ 

#### $\oplus$

#### • 连接电脑

本机用数据线和电脑连接,或者拔下内存卡插 读卡器,再插电脑!数秒后电脑将会识别,并 弹出"可移动磁盘"或"U盘"等标识,然后点 开,AUDIO文件夹里面是录音,VIDEO文件夹 里面是录像,点击播放即可,如录像不流畅请 下载[暴风影音]播放。

#### ●修改时间-time.txt

先将TF内存卡,插入本机卡槽后,用数据线把 机子和电脑连接,电脑出现"可移动磁盘"点 开它,下面会出现时间文档 "time.txt",双击 点开会出现一组时间格式数字[切记;修改时 间格式不能改动,只能改数字]

1如格式显示2022-01-0101: 01: 01 N (N为无时间水印显示)

2.改格式显示2022-01-01 01: 01: 01 Y (Y为有时间水印显示)

3.系统默认是无时间水印显示,如果需要时间 水印显示,那就把时间格式尾部的N改成Y,再改 动数字(年-月-日时:分:秒),然后点击文 档左上角的"文件"选项,选择"保存"后将 本机从电脑弹出,时间设置完成。

#### 相关参数

外形尺寸	7.9*2.6*11.5cm
USB接口	USB2.0 High Speed
储存支持	TF卡
产品重量	23克
电池容量	3.7V/500mAH锂电池
录像格式	AVI 1920x1080P
录音格式	WAV 512kbps
播放软件	主流影音播放软件如暴风影音

#### 声明

本手册中提及的产品规格及信息仅供参考,本产品软 件、硬件及说明书等有任何修改,本公司拥有最终解释

请用户在使用此产品过程中,自行对资料进行备份, 以免造成资料丢失;本公司不对在使用过程中的资料丢失 承担责任。

本产品内置聚合物电池,禁止将本产品投掷于火中, 以免发生爆炸,禁止将本产品浸入水中,本产品不具备

请用户在国家法律允许的范围内使用本产品,请勿将 本产品用于非法用途,本公司不对使用本产品所产生违 法行为引起的纠纷和后果负责。

注:本产品系统软件会占用一部分容量空间,与标称容 量会有差异属于正常现象。

## 智能高清录音笔

# 产品合格证



检验: 合格





## L7 Recorder **User Manual**



Please read this manual carefully before use to ensure the correct use of product functions and keep the manual for future query

#### Product introduction



#### • Function introduction

5, indicator light

6. Record/Save key

- 1. Receiving aperture 7. Video/Save key
- 2. Night vision on/key 8. Power on/off key
- 9, Rotating lens 3、Reset hole 4. TF card slot
  - 10. Front back clip
  - 11, USB interface

#### Power on/off

Push the switch button upward to "start" (the blue light is on) and downward Push Yes "Shutdown" (blue light off)

#### • Video [Video sync] - VIDEO folder

First turn on the machine (the blue light is on), then push the video key to the "Video" position, the blue light flashes 5 times and turns off, and start recording! (One segment will be saved automatically in 10 minutes, and the recording will continue automatically. You can also push the key to the "Save" position at any time to pause the recording)

#### • Recording [separate recording] -**AUDIO** folder

First turn on the machine (the blue light is on), then push the record key to the "Record" position, the red light flashes 5 times and goes off, and start recording separately! (One segment will be saved automatically in 30 minutes, and the recording will continue automatically. You can also push the key to the "Save" position at any time to pause the

#### • Shutdown charging

The data cable is connected to the USB port of the machine, and the other end is connected to the power supply! When charging (the blue light is always on, and the red light is flashing), after charging (both the blue light and the red light are always on), it can be fully charged in about 2 hours.

#### Infrared night vision

The infrared night vision function can be turned on when recording in a dark environment: push the night vision button to "On" to turn on night vision; Push to "OFF" ----turn off night vision!

 $\oplus$ 

### $\oplus$

#### Connecting the PC

This computer is connected to the computer with a data cable, or unplug the memory card to insert the card reader, and then plug in the computer! After a few seconds, the computer will recognize it and pop up "Removable Disk" or "U Disk" and other marks, and then click to open it. Audio recording is in AUDIO folder and video recording is in VIDEO folder. Click to play it. If the video is not smooth please download [Storm Video] to play it.

#### • Modified on - time.txt

First insert the TF memory card into the card slot of the unit, and then use the data cable to

When the machine is connected to the computer a "removable disk" point appears on the computer Open it, and the time document "time. txt" will appear below. Double click

A group of time format numbers appear at the meeting at

[remember; when modifying Format cannot be changed, only numbers can be changed] 1 If the format displays 2022-01-0101: 01: 01 N

(N is displayed without time watermark) 2. Change the format to display 2022-01-01 01: 01: 01 Y

(Y is displayed with time watermark) 3. The system defaults to no time watermark display. If time

is required For watermark display, change the N at the end of the time format to Y, and then

Move the number (year month day hour: minute: second), and then click the text

"File" option in the upper left corner of the file, select "Save"

The computer pops up from the computer, and the time setting is completed.

#### Related parameters

Overall dimensions	7.9*2.6*11.5cm
USB interface	USB2.0 High Speed
Storage support	TF card
Product weight	23 g
Battery capacity	3.7V/500mAH lithium battery
Video format	AVI 1920x1080P
recording format	WAV 512kbps
Playback software	Mainstream video player software, such as Storm Video

#### statement

The product specifications and information mentioned in this manual are for reference only. The company has the final right to interpret any modification of the software, hardware and instructions of this product.

Users are requested to back up the data themselves during the use of this product to avoid data loss; The company will not be responsible for the loss of data in the

use process.

This product is equipped with a polymer battery. It is prohibited to throw this product into fire to avoid explosion. It is prohibited to immerse this product in water. This product has no waterproof function.

Users are requested to use this product within the scope permitted by national laws. Please do not use this product for illegal purposes. Our company will not be responsible for disputes and consequences arising from illegal acts arising from the use of this product.

Note: The system software of this product will occupy a part of the capacity space, and it is normal that there will be differences with the nominal capacity.

## Intelligent HD recorder

### **Product certificate**

